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De gemeenteraad en steunfractieleden 

 

Wethouder J.M. Kruit 

Henk Geraats 

Raadsinformatiememo  Sportvoorzieningen stad Schagen  

 

Geachte dames en heren, 

Er zijn enkele initiatieven op sportgebied die ruimte vragen in de stad Schagen. Tevens is renovatie 

of vernieuwing van de Spartahal en de Groeneweghal binnen een redelijke termijn noodzakelijk 

en willen vijf verenigingen op Groenoord een multifunctioneel clubgebouw realiseren. Als gevolg 

van deze ontwikkelingen heeft het college besloten eerst een quickscan uit te laten voeren om 

vervolgens een businessplan op te laten stellen om een beeld te krijgen van de mogelijkheden die 

er zijn om functies te combineren. Hieronder lichten wij het besluit nader toe. 

 

Aanleiding 

Er zijn 6 sportinitiatieven in de kern Schagen die om ruimte vragen, namelijk: 

• Lycurgus Advendo wenst zelfstandig een turnhal te bouwen; 

• Atletiekbaan van TAS 82 wordt gerenoveerd  in 2022; 

• Fietscrossvereniging wil graag naar een locatie waar zij zichtbaar zijn; 

• Particulier initiatief: wenst openbare padelbanen; 

• Particulier initiatief: wenst openbaar Outdoor en survival parcours; 

• Spartahal is verouderd en in toekomst noodzaak voor ingrijpende renovatie of nieuwbouw. 

Daarnaast is er het initiatief voor het clubgebouw van de Stichting Sportgebouwen Groenoord 

(SSG) die meer sportvoorzieningen willen bundelen op de locatie Groenoord.  

 

Voorkeursscenario 

Als gevolg van deze ontwikkelingen heeft het college zich uitgesproken in een voorkeursscenario, 

namelijk het combineren van de Turnhal, Spartahal en Groeneweghal op de locatie Groeneweg 

en het behouden van de atletiekbaan op de huidige locatie in combinatie met padelbanen. De 

fietscrossvereniging blijft op zijn huidige locatie en voor het Outdoor en survival parcours wordt 

geen actieve bemiddeling voor de verdere ontplooiing ingezet. 

Het college is van mening dat dit scenario het meest kansrijk is, omdat er door het ontwikkelen van 

het clubgebouw van SSG en het combineren van de Turnhal, Spartahal en Groeneweghal er voor 

de binnensport voordeel effecten ontstaan op het gebied van exploitatie en beheer. Voor de 

fietscrossvereniging is verplaatsing naar een andere locatie momenteel niet haalbaar en de 

mensen van het Outdoor en survival parcours kunnen zelfstandig de samenwerking zoeken met 

Schagen Actief. 
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Quickscan en businessplan 

Om te kunnen bepalen of het voorkeursscenario haalbaar is, zal in eerste instantie een quickscan 

uitgevoerd worden naar de ruimtelijke inpasbaarheid van de Turnhal, Spartahal en Groeneweghal 

op locatie Groenoord. Op basis van deze resultaten zal er een businessplan opgesteld worden 

welke aan u als Raad wordt voorgelegd. Hierbij is de planning dat de eerste contouren van de 

businessplan gereed zijn voor de kadernota 2023. 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

Joke Kruit. 


